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راه بازگشت بن افلک مسدود شد!
 هالیوود ریپورتر خبر می دهد بن افلک که اخیرا اذعان کرده بود 
در مبارزه با اعتیاد الکل شکست خورده، در وادی سینما نیز چندماه 
دیرتر با هوادارانش مواجه خواهد شد. دلیل این اتفاق تاخیری است 
که در اکران فیلم جدید این ســینماگر رخ داده اســت. دیروز این 
نشــریه به نقل از کمپانی برادران وارنر اعلام کرد که تاریخ نمایش 
فیلم سینمایی »راه بازگشت« با بازی بن افلک حدود 6ماه به عقب 
افتاده و از 26 مهر به اواخر اسفندماه موکول شده است.  »راه بازگشت« 
که نام قبلی اش »بوده است« و »تورانس« بوده، داستان یک بازیکن 
سابق بســکتبال را روایت می کند که درگیر اعتیادی شده که به از 
دست دادن همسر و خانواده اش منجر شده است.  بن افلک آخرین بار 

با فیلم »لیگ عدالت« در  سال 2017 روی پرده آمده است.

داد
روی

سریال »فرندز« همچنان رکورد می زند

ســریال فرندز بعد از این همه  سال هنوز هم طرفداران خود را 
در سراســر جهان دارد؛ مجموعه های طنزی که خیلی ها برای 
بار چندم هم آن را دیده اند. طبق گزارشی که رسانه های خبری 
بریتانیا منتشر کرده اند، برای دو سال پیاپی سریال »دوستان« در 
رسانه های VOD بیشترین پخش آنلاین را داشته است. این 
کمدی آمریکایی که  سال 1994 شروع شد، تا  سال 2004 ادامه 
داشت. این ســریال در  سال 2018 توسط نتفلیکس خریداری 
شد و حالا نزدیک دو درصد کل استریم ویدیوهای آمریکایی را 
صاحب شده است. دومین سریال  پربیننده در استریم ویدیوهای 
آمریکایی سریال The Grand Tour از کمپانی آمازون است.
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پدر به پسر 
پیوست 

ســیدکمال طباطبایی در 
58سالگی درگذشت. زنده یاد 
تهیه کننــده  طباطبایــی، 
فیلم هــای »ســالاد فصل«، 
»شب«، »فرار بزرگ«، »هرشب 
تنهایی« و »توفیق اجباری« 
چند سال پیش فرزند بازیگرش 

علی را از دست داده بود.

 استارت برانکو
با عذرخواهی! 

برانکو ایوانکوویچ در نخستین 
تجربه سرمربیگری در الاهلی 
عربستان مقابل الهلال 4-2 یک 
 شکست خانگی را تجربه کرد تا 
خیلی زود مجبور به عذرخواهی 
از هواداران خشمگین این تیم 

 شود.  

عاشقانه 
شاهانه خانم 

بازیگر
چندی است که رسانه های 
خارجی از روابط عاشــقانه 
لیندســی لوهان، هنرپیشه 
و خواننــده آمریکایــی بــا 
ولیعهد  محمد بن ســلمان 
عربستان خبر می دهند. این 
جنجال حکایــت از این دارد 
که بن ســلمان، لوهــان را با 
هواپیمای خود به مسافرت 
برده و برای او هدایای فراوانی 

خریده است.

ناپدید شدن 
عتیقه جات 

ورزشی! 
ازجمله  اقــلام  برخــی 
زین شاهنشــاهی در طی 
جابه جایــی عتیقه جــات 
ســوارکاری از مــوزه قصر 
 فیــروزه به مــوزه المپیک 
ناپدید شدند. هرچند پس 
از پیگیری های کمیته ملی 
المپیک برخی وسایل  پیدا 
شدند، اما هنوز تمامی اقلام 
در دســترس موزه  ورزش، 
المپیــک و پارالمپیک قرار 

نگرفته  است.

 

یک سال بعد از خرید 3.5 میلیون یورویی سامان قدوس از باشگاه اوسترسوند، مالکان آمیان فرانسه با 
سود دو برابری در آستانه واگذاری ستاره دوملیتی فوتبال ایران به یکی از قدیمی ترین باشگاه های جزیره 
حاضر در چمپیون شیب هستند. رسانه های فرانسه و انگلیس روز گذشته خبر دادند برنتفورد، یکی از 
تیم های حاضر در لیگ دسته یک انگلیس با ارایه پیشنهادی 7 میلیون یورویی توانست رضایت سران 
آمیان را برای انتقال این بازیکن به جزیره جلب کند. با این وضع باید دید سامان قدوس هم به این انتقال 

رضایت می دهد و او هم در جزیره رویت می شود یا خیر.

پیشنهاد جذاب 
 سامان را

پسرفت می دهد؟

عکس نوشت

ساناکدستیارقویهیکلوینفردشــفردراستقلالبهتازگی
سرمربیتیماسلاویاپراگشــدهکهپیشازایناستراماچونی
هدایتشرابرعهدهداشت؛بهنظرمیرسدخارجیهایسابقو

کنونیاستقلالدرحالجابهجاییپوزیشنهستند.

خیلیازصفحــاتمجازی
اینعکسراباعنوانحضور
مراسم در گلزار محمدرضا
منتشر بردیا برادرش عقد

کردهاند.

بانامهارســالیازســوی
دبیرکل اجرایــی معاون
از نمیتواند عــراق فیفا،
هیچیکازمسابقاتخود
انتخابی اول مرحلــه در
جامجهانــیمیزبانیکند.
اینیعنیدیدارباتیمملی
ایراننیزدرزمینبیطرف

برگزارمیشود.

عکسیادگاریگلابآدینهباتماشاگراندوبارهزندگی.

تیتربازی
آیادوغولسینمادوبارههمکارمیشوند؟

 نصیریان و مهرجویی
از دایره مینا تا لامینور  

شــهروند| علی نصیریان، بازیگر کهنه کار 
ســینمای ایران در  85 ســالگی دوباره در  کنار 
داریوش مهرجویی، کارگردان قدیمی  سینمای 
ایران قرار خواهد گرفت. شــایعه حضــور او در 
فیلم »لامینور« از چند روز قبل مطرح شده بود، 
اما خیلی ها آن را باور  نکردنــد تا این که خودش 
گفت که برای حضور در ایــن فیلم قول هایی به 
مهرجویی داده اســت. این بازیگر سینمای ایران 
در سال  گذشته، روزها و ماه های عجیبی را پشت 
سر گذاشت؛ این که همزمان با سی و هفتمین دوره 
جشنواره فیلم فجر همســر خود را از  دست داد و 
در مراسم اختتامیه این جشنواره، بالاخره بعد از 
سال ها فعالیت هنری، برنده سیمرغ بهترین بازیگر 
نقش مکمل  مرد برای فیلم مسخره باز شد. آخرین 
باری که علی نصیریان در قاب تلویزیون نشست 
ماه رمضان امسال در سریال پرطرفدار   »برادر جان« 
بود؛ یعنی تقریبا سه سال بعد از ساخت و پخش 
سریال شهرزاد در شبکه نمایش خانگی. همزمان 
با پخش این سریال  البته شایعه کناره گیری او از 
بازیگری مطرح شد، اما او آن را تکذیب کرد و گفت 
که دیگر در سریال های زمان بر بازی نمی کند. با 
 وجود این که از دهه 30 بازی در تله تئاتر را شروع 
کرده بود، اما نخســتین بار در سال 84 به واسطه 
تئاتر فرهاد آئیش روی صحنــه  رفت و بعد از آن 
تا سال 96 و بازی در تئاتری به کارگردانی شهاب 
حسینی، فعالیت جسته گریخته ای دراین حوزه 
داشت. او در  فیلم اجتماعی دایره مینا که یکی از 
مهمترین آثار اجتماعی سینمای قبل از انقلاب 
اســت، بازی کرد؛ فیلمی به کارگردانی داریوش 
 مهرجویی که زمینه ساز تأسیس سازمان انتقال 
خون ایران شــد. ایــن دو غول ســینمای ایران 
در ســال 59 هم به واســطه فیلم مدرسه ای  که 
می رفتیم همکار شــدند و حالا هم بعد از نزدیک 
به 40 ســال علی نصیریان قول داده اســت که 
در فیلم جدید مهرجویی بازی کند:  » دوســتان 
درحال کار روی سناریو هستند. تا به این لحظه 
و طبق صحبت هایی که انجام شــده، قرار است 
»لامینور« ساخته شود. اما  خب، می توانم بگویم 
این پروژه به مراحل جدی خود نرســیده است. 
به شــخصه تمایل دارم این همکاری و حضور در 
این فیلم شکل  بگیرد؛ یعنی به صورت شفاهی به 
دوستان قول داده ام که در این پروژه حضور داشته 
باشم، اما قراردادی بسته نشده و همه چیز در  حال 
آماده سازی است. آقای مهرجویی و دوستان دیگر 
درحال کار هستند تا بتوانیم در زمان مناسب برای 
آماده سازی بیشتر با هم  توافق های لازم را انجام 
دهیم. اما هر اتفاقی ممکن است رخ دهد. همکاری 
با مهرجویی می تواند مثبت باشد. امیدوارم همه 
چیز به  خیر باشد.«  گفته می شود این فیلم، سری 
دوم فیلم توقیف شده سنتوری است که در سال 85 

ساخته شد.  

ره
چه

انتشار دو گزارش درباره  پرداخت پول های تصویب شده در وزارت ارشاد زیر عنوان »پژوهش های سینمایی« 
واکنش های زیادی را در صفحات سینمایی رسانه ها به وجود آورده است.

ماجرا از آن جا آغاز شد که در گزارشی نوشته شد که یکی از مدیران بازنشسته سازمان سینمایی درست بعد 
از بازنشستگی اش قراردادی سیصد میلیونی برای پژوهشــی با عنوان کلی »مطالعه تحلیلی سینمای ایران« 
منعقد کرده که تاکنون هم بیش از 100 میلیون تومان از این رقم را نیز دریافت کرده است. این مدیر بازنشسته، 
مدیرعامل سابق موزه سینمای ایران است که بعد از بازنشستگی عاقبت به خیر شده و این هم واکنش مخاطبان 

را موجب شده است.
واکنش ها به این موضوع تمام نشده بود که خبرهای دیگری از راه رسید. سینما ژورنال در ادامه به قراردادی 202 
میلیون تومانی که با مدرسه ملی سینما بابت حمایت از پایان نامه های دانشجویی منعقد شده است، اشاره کرد و 
در ادامه هم مورد مصطفی آل احمد را ذکر کرد که با کارگردانی تنها یک فیلم بلند هنروتجربه ای، موفق به انعقاد 
قراردادی ۱۴۰میلیونی بابت موضوعی چون »نوشتن در حرکت« شده است. ظاهرا شهرام جعفری نژاد مدیر مجله 
تعطیل شده »صنعت سینما« نیز  دو قرارداد ۹۰ میلیونی منعقد کرده. یک قرارداد ۵۵میلیونی برای »طراحی 

اطلس سینماهای کشور« و  دیگری برای پژوهش »استانداردهای لازم برای زیرساخته ای سینمای ایران«.
کاربری نوشــته: »پس ظاهرا این که می گویند ارشاد مشــکل مالی دارد، فقط برای غیرخودی هاست. برای 

خودی ها همه چیز هست، حتی 300 میلیون تومان برای مطالعه سینمای ایران!«. 
»انگار قرار بود با بازنشسته ها قرارداد بسته نشود. اما دوستان ارشادی حس کرده اند مگر می شود این کوه های 

تجربه را نادیده گرفت«. 
»گذشته از این چیزهای فرعی، مطالعه تحلیلی سینمای ایران قرار است در چه موردی باشد؟ با چه حجم و 

محتوایی؟ آیا عقد چنین قراردادی سوای مباحث قانونی قابل دفاع است؟ «
»پژوهش های سینمایی با چه مبنایی تعیین، قیمت گذاری و واگذار شده و می شود؟ یعنی چه اشخاصی در 
اولویت دریافت این پروژه های سینمایی و مزایای نجومی آن هستند و بر اساس چه نوبت بندی این پروژه ها به آنها 
می رسد و سقف این پرداخت ها چقدر است و چگونه تشخیص داده شده یک پروژه نانوشته ارزشش ۳۰۰ میلیون 

و پروژه دیگر کمتر است؟«!
»یه مدیر دلســوز باید با شجاعت بیاد و هزینه های بی خود جشــنواره ها و... رو سرشکن کنه به نفع سالن و 

گسترش سخت افزار سینما. این حاتم بخشی ها سینما رو به قهقرا برده«.
»سینما در حرکت! اطلس سینماهای کشور! مطالعه تحلیلی سینمای ایران )همینجوری در بست با جعبه!!!(...«

»آقای انتظامی. دستتان درد نکند که شفاف سازی مالی زیرمجموعه ها را تداوم بخشیده اید. اما شفاف سازی 
خشک و خالی به چه دردی می خورد؟ نباید کاری بکنید؟«

همزمان با فرارســیدن هفدهم مرداد روز خبرنگار، این هشــتگ در توییتر و فضای مجازی به ترند اول 
تبدیل شد. مسئولان و ارگان های مختلف این روز را به جامعه رسانه ای تبریک گفتند و بازار سخنرانی درباره 
خبرنگاران و تلاش آنها داغ بود. توییت های زیادی هم در رابطه با این روز منتشر شد که بخشی از آن را در زیر 

می خوانید.
  تو طول  سال که صدای خبرنگار که خودش صدای همه هست رو کسی نمی شنوه. اما تو روز خبرنگار جا داره 

بگیم که اکثر افراد فعال تو بخش رسانه از درآمد و شرایط اقتصادی زندگی خودشون ناراضی هستند.
  رئیس جمهوری به مناسبت روز خبرنگار یک سال اینترنت رایگان پرسرعت به خبرنگاران  هدیه می دهد.

  خبرنگاران همیشه پیگیر مشکلات همه اقشار و اصناف بوده و هستند، اما متاسفانه سال هاست که خودشان از 
داشتن یک  انجمن  صنفی خوب و قدرتمند محرومند!

  می دونید از ۱۸،۱۷سالگی دنیات بشه خبر و روزنامه و به  خاطر عشقی که داشتی، سال های سال با عدم امنیت 
 شغلی و بی پولی و توقیف بسازی و آخر همه اون رویاهات بشه خونه نشینی و حذف از دنیای مطبوعات، یعنی چی؟

  به امید روزی که برای خبرنگاران امنیت شغلی ایجاد بشه. 
  در روز خبرنگار به چرایی این آمار که مدیرکل مطبوعات داخلی وزارت ارشاد ارایه داد، فکر کنیم: »هم اکنون 

۳۰۰ روزنامه در کشور منتشر می شود که شمارگان مجموع آنها به یک میلیون نسخه نمی رسد.«
  مطبوعات و رســانه ها تأثیر جدی در مبارزه با فســاد دارن. اونها چشم مردم هســتن و  ای کاش در برابر 

افشاگری های مستندی که برای مبارزه با فساد میشه، با خطر و تهدید امنیت شغلی مواجه نشن.
  رئیس جمهوری گفت: »خبرنگاران اگر نقصی در دولت می بینند، بدون هیچ لکنت زبانی آن را اعلام کنند. ما 

امیدوار هستیم که جنبه و آستانه صبر مسئولان کشور ما هم در برابر انتقادات رسانه ها بالاتر بره.«
 در روز خبرنگار از روزنامه نگارانی یاد کنیم که مسئولیت حرفه ای و شرافت قلم خود را با هیچ متاعی عوض 
نکرده و نمی کنند. آنان که قلم خود را تنها برای آگاهی مردم، آزادی انســان و توســعه کشور به کار می گیرند، 

شایسته بهترین تکریم ها هستند.
  امیدواریم در روز خبرنگار مسئولان یک بازنگری اساسی درباره پرونده برخی خبرنگارانی که زندانی شده اند، 

داشته باشند.

#روز_خبرنگار
#شفافیت#پژوهش های_300_میلیونی
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شــهروند| در روزهای اخیر اعلام 
نام »فرامرز قریبیــان« به عنوان اولین 
بازیگر فیلم جدیــد ابراهیم حاتمی کیا 
سروصدای فراوانی ایجاد کرده و به عنوان 
یک انتخاب نامتعارف عکس العمل هایی 
را موجب شــده اســت. حقیقتش؛ اگر 
قایل به این باشیم که در سینمای ایران 
انتخــاب عوامل به خصــوص بازیگران 
فیلم ها از قواعد نانوشته تبعیت می کند، 

آن وقت با صدای بلند می توان گفت که انتخاب قریبیان برای بازی 
در فیلم حاتمی کیا اتفاقی نیست که می شد تصور کرد؛ مثل انتخاب 
پیمان معادی برای بازی در فیلم محمدحسین مهدویان، یا حضور 
پرویز پرستویی در فیلم مسعودکیمیایی- که دیدیم نتیجه مثبتی 
هم به بار نیاورد و هر دو در این فیلم یکی از آثار ضعیف کارنامه شان 
را ارایه دادند. فرامرز قریبیان امــا نگاهی مثبت به همکاری اش با 
حاتمی کیا دارد. او دیروز در گفت وگو با آوینی فیلم ســیگنال های 
مثبتی درباره کار جدیدش فرستاد که برای کسانی  که او و اخلاقش 
را می شــناختند، عجیب بود. در واقع قریبیان که تاکنون هیچگاه 
درباره فیلمی پیش از اتمام کارهای آن فیلم اظهارنظر نکرده، چنان 
خروج حاتمی کیا را ستود که بســیاری این موضوع را به جذابیت 

مالی تهیه کننده و احتمال همکاری های 
بعدی قریبیان فیلمســاز با تهیه کننده 
مربــوط دانســتند. او گفــت: »وقتی 
فیلمنامه را خواندم، بسیار خوشم آمد و 
فکر می کنم این بهترین فیلمی باشد که 
بازی می کنم«. اما برای فرامرز قریبیان 
خروج حاتمی کیا چه فاکتورهایی داشت 
که باعث شد قریبیان پیه انتقادات را به 
تن مالیده باشــد: »خود فیلمنامه برایم 
اصل بر هرچیز دیگری است و فیلمنامه خروج جای کار زیادی برای 
بازی دارد. مورد دوم این بود که نقش اول را به عهده خواهم داشت 
و مورد سوم هم خود حاتمی کیا بود«. قریبیان بعد از سال ها دوری از 
دنیای بازیگری امیدواری زیادی به فیلم خروج دارد: »شاید خروج 
بازگشــت دوباره من به سینما باشــد، چون وقفه ای ایجاد شد که 
خارج از اراده من بوده. در واقع فیلمنامه ها چیزی نبودند که قبول 
کنم، وگرنه پیشنهادات زیادی شاید حدود 14، 15 پیشنهاد به من 
شده که در بعضی از فیلم ها گزینه اول هم بودم«. اما آیا قریبیان بعد 
از بیگانه بیا، خاک، گوزن ها، غزل، تجــارت، ردپای گرگ و رئیس 
قصد همکاری دیگــری با رفیق قدیمی اش مســعود کیمیایی را 

ندارد؟ »رفاقت ها پابرجاست ولی درباره نقش ها حرفی زده نشده«.

همکاریعجیبقریبیان-حاتمیکیااززبانآقایبازیگر
بهترین فیلمی است که بازی می کنم ال
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